

Q&A / Q&R No. 1

1) Will you accept bids from non-Canadians (Alaskans) and how likely would it be that they would get the job if they were qualified?

Yes...They are equally considered when they qualify (meaning passing the mandatory criteria's).

2) For the surveyor, do they just need a year's worth of experience or do they have to be a certified surveyor?

No certification required, please refer to the mandatory criteria's stated in Annex B of the RFP.

3) Can a person take a certified surveying course and would that meet the requirements?

Please refer to the mandatory criteria stated in Annex B of the RFP which is the minimum required.

4) Does the surveyor have to stay out there the whole time or can they go in first and do their job and then the clearing start?

This is the contractor's responsibility.

1) Est-ce que les soumissions de contractants non canadiens seront acceptées, et seront-ils pénalisés s'ils répondent aux qualifications?

Oui...Ils sont considérés à valeur égale lorsqu'ils se qualifient (c'est-à-dire passer les critères obligatoires).

2) Est-ce que l'arpenteur a besoin d'une certification ou seulement 1 année d'expérience?

Aucune certification requise, SVP vous referez aux critères obligatoire mentionnés dans l'Annexe B de la DDP.

3) Si la personne responsable de l'arpentage suit une formation d'arpentage, est-ce que ça répond à la qualification?

SVP vous referez aux critères obligatoire mentionnés dans l'Annexe B de la DDP qui est requis au minimum.

4) Est-ce que la personne d'arpentage doit rester sur place pour la durée du contrat? Ou il est possible qu'il marque la percé, qui doit être coupé, entièrement avant que la coupe commence?

Ceci est la responsabilité de l'entrepreneur.